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Inspreeknotitie raadsvergadering 15 december 2020 t.b.v. voetgangerstunnel Haagweg

Geachte gemeente raad en college,

De afgelopen jaren zijn we vanuit winkelcentrum Oud Rijswijk bezig geweest om de inrichting en 
uitstraling van winkelcentrum Oud Rijswijk te verbeteren. Dit is met een groot aantal zaken gerealiseerd. 
Een nog steeds bestaande doorn in het oog is de entree vanuit de Haagweg. Aanpak van deze entree 
wordt o.a. belemmerd door het grote ruimtebeslag wat de voetgangers / fietstunnel inneemt op de kruising 
Herenstraat / Haagweg. Daarnaast heeft de voetgangers / fietstunnel geen aantrekkelijke uitstraling om 
doorheen te lopen (met of zonder fiets), wordt in verhouding minimaal gebruikt, en veroorzaakt de tunnel 
een verhoogd risico als gevolg van nachtelijke ongewenste activiteiten die in de tunnel plaatsvinden en 
een eenvoudige vluchtweg voor winkeldieven.

Vanuit het winkelcentrum Oud Rijswijk willen we daarom pleiten voor het verwijderen van de 
voetgangerstunnel en het realiseren van een goede en overzichtelijke kruising voor fietsers en 
voetgangers waarbij door middel van een goede uitstraling, sfeer en beleving aan de wijk Oud Rijswijk 
recht wordt gedaan.

Belangrijk onderdeel van een goede kruising is een goede verkeersafwikkeling en dan met name voor 
fietsers en voetgangers. We hebben begrepen dat binnen de gemeente hiervoor al initiatieven 
ondernomen zijn.
Voor de uitstraling van de entree van de Herenstraat zijn diverse voorstellen gemaakt en ondernemers en 
bewoners willen graag meedenken over een goede uitstraling die past bij Oud Rijswijk. We hebben 
signalen ontvangen dat er zorgen zijn dat de ruimtes die vrijkomen door uitstallingen en terrassen in 
gebruik zouden worden genomen. Dit is een aanname die niet onderbouwd is en slechts op basis van 
onderbuikgevoel gemaakt wordt. In samenwerking met de afdeling Handhaving en Vergunningen is de 
afgelopen jaren juist ingezet op het reguleren van de uitstallingen de terrassen waarbij zeer goede 
resultaten zijn bereikt. De samenwerking tussen ondernemers en gemeente op dit gebied is juist te 
prijzen. 

Ter afsluiting wil ik daarom namens de ondernemers van winkelcentrum Oud Rijswijk benadrukken dat we 
smachten naar een goede entree van het winkelcentrum die ook recht doet aan het unieke winkelgebied 
wat de gemeente Rijswijk heeft binnen de regio Haaglanden. Daarnaast streven we naar een veilig 
winkelcentrum, wat o.a. gerealiseerd wordt door de hercertificering van het Keurmerk Veilig Ondernemen 
op 17 december aanstaande. Om al deze zaken te realiseren is het essentieel dat de  voetgangerstunnel 
z.s.m. verwijderd wordt.


